

# 8D

## SCENIC OF HIROSHIMA SHIKOKU TOUR

### 广岛四国寻之旅

**Search** 寻之旅  
**Travel** Anytime. Anywhere

JPNHST



Experience  
**Udon  
DIY**



**7 Breakfast | 6 Lunch | 7 Dinner**

7 早餐 / 6 午餐 / 7 晚餐



**4 Stars Accommodation**



(Subject to changes)

- Osaka - Hotel Hankyu Respire \*\*\*\* (3 Nights)
- Marugame - Hotel Reoma No Mori \*\*\*\* (1 Night)
- Kochi - Royal Hotel Tosa \*\*\*\* (1 Night)
- Matsuyama - Dogo Okudogo ichiyu No Mori \*\*\*\* (1 Night)
- Hiroshima - Grand Prince Hotel \*\*\*\* (1 Night)



ARASHIYAMA BAMBOO GROVE / 嵐山竹林

#### Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS  
WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY  
OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.  
自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的。



**TIPPING** (Not Inclusive)

- **JPY 8000 Per Person**  
导游和司机小费 每人8000日元

## SINGAPORE ✈️ OSAKA 1

### D / Meal on Board

- **Kuromon Market** - A market with 170 wholesale and retail shops closely related to the eating habits of Osaka residents. Basic information: Before the end of the Meiji era, Kuromon Market was known as "Enma-ji Market."

## 新加坡 ✈️ 大阪

### 晚餐 / 机上用餐

- **黑门市场** - 与大阪人的饮食生活密切相关的170家批发店和零售店林立的市場。基本信息: 在明治末期以前, 黑门市场曾被称作"圓名寺市場"。

## OSAKA - TOKUSHIMA - TAKAMATSU - 2

### MARUGAME B/L/D

- **Akashi Kaikyō Bridge** - A sea bridge in Hyōgo connecting Kobe and Awaji Island, part of the Kobe-Awaji-Naruto Route.
- **Naruto Whirlpools (Boat Ride)** - Whirlpools in the Naruto Strait between Naruto City and Awaji Island, most dramatic during spring and autumn tides.
- **Awaodori Kaikan** - The best place to experience Awa Odori, a 400-year-old traditional dance performed during Obon to honor ancestors.
- **Goshikidai** - A viewpoint in Shikoku offering panoramic views of the Seto Ohashi Bridge and surrounding islands.

## 大阪 - 德岛 - 高松 - 丸龟

### 早餐/午餐/晚餐

- **明石海峡大桥** - 是日本兵库县境内连接神户市和淡路岛的跨海通道, 是神户-淡路-鸣门线路上的重要桥梁。
- **鸣门漩涡(乘船)** - 在连接鸣门市孙崎和淡路岛之间的鸣门海峡, 在涨潮落潮时会发生旋流。春秋的大潮时节旋流最大, 如百雷齐鸣办法出惊人的轰鸣声, 旋流交错流动的样子甚是壮观。
- **阿波舞会馆** - 是了解及亲身体验日本最知名传统舞蹈的最佳场所。此种纪念先祖英灵之盂兰盆节表演的舞蹈, 已有长达400年的历史。
- **五色台** - 位於四國的瀨戶內海沿岸, 從高松靠近坂出伸向海中的高崗上, 可以看到整個瀨戶大橋及周圍的大小島嶼。

## MARUGAME - KOTOHIRA - KOCHI 3

### B/L/D

- **Udon DIY Experience** - Make and enjoy Takamatsu's famous udon.
- **Iya Vine Bridge** - A historic vine bridge in Tokushima, one of Japan's three great unusual bridges, known as the "Couple's Bridge."
- **Iya Valley** - A scenic valley in Tokushima, listed as one of the 88 scenic spots and one of Japan's three great secret places.
- **Oboke Ravine by Boat** - Koboke Gorge Boat Tour - A 30-minute boat ride through Oboke Gorge, showcasing seasonal beauty.
- **Hirome Market** - A popular Kochi food market offering local and international cuisines.

## 丸龟 - 琴平 - 高知

### 早餐/午餐/晚餐

- **乌冬面DIY体验** - 自制并品尝高松的名产乌冬面。
- **祖谷吊桥** - 位于德岛县, 建于800年前的藤原吊桥, 是日本三大奇桥之一, 有"男桥"和"女桥"并列, 被称为"夫妇桥"。
- **琴平-祖谷溪谷** - 位于德岛县, 拥有丰富植被和险峻落差, 被列为德岛88景之一, 也是日本三大秘境之一。
- **大步危-小步危峡游船** - 约30分钟的大步危峡游船, 欣赏清澈溪流和四季不同的美景。
- **弘人市场** - 高知著名的美食市场, 汇聚了从高知地方料理到世界各地的美食。

## KOCHI - MATSUYAMA 4

### B/L/D

- **Kochi Castle** - A 400-year-old castle with cherry blossom-filled gardens, the only one in Japan with its original "Tenshu" and "Honmaru" buildings still intact.
- **Niyodo River** - Known as Japan's clearest river, called "Niyodo Blue," famous for its crystal-clear, blue water and stunning scenery in spring and autumn.
- **DogoOnsen Main Building (Outside, Photo Stop)** - The iconic bathhouse that inspired the bathhouse in Hayao Miyazaki's Spirited Away, one of Japan's oldest and most famous onsen buildings.

## 高知 - 松山

### 早餐/午餐/晚餐

- **高知城** - 拥有400多年历史的高知城和开满樱花的庭院。高知城建于17世纪初, 是日本唯一一座至今仍保留着原始的"天守"和"本丸"建筑的城堡。
- **仁淀川** - 是水質日本第一的一級河流, 又稱為奇蹟清流。河水透明度絕佳且碧藍清澈, 因而贏得「仁淀藍」的稱呼。春天的新綠、秋天的紅葉特別美麗, 遊客絡繹不絕。
- **道后温泉本馆 - (外观)** - 宫崎骏 经典动画电影《千与千寻》原型温泉, 是其灵感来源。道后温泉本馆是日本最古老的道后温泉的标志性建筑。

## MATSUYAMA - IMABARI - HIROSHIMA 5

### B/L/D

- **Imabari Towel Museum** - Located at the foot of Mount Kasamatsu in Setonaikai National Park, Asakura City, it is the world's first museum promoting a towel-centered lifestyle.
- **Itsukushima (By Boat)** - Also known as "Itsukushima," an island in the southwestern part of Hiroshima Prefecture, famous for its iconic views and one of Japan's three famous scenic spots.

## 松山 - 今治 - 广岛

### 早餐/午餐/晚餐

- **今治毛巾美術館** - 位於瀨戶內海國立公園笠松山腳下的朝倉市, 是世界上第一個提倡使用毛巾生活的地方。
- **宫岛(乘船)** - 又称为"严岛"。日本广岛县西南部、广岛湾西部的岛屿。日本著名三景之一。南北长约10公里, 东西宽3.5公里, 面积30平方公里。

## HIROSHIMA - KURASHIKI - OSAKA 6

B/L/D

- **Hiroshima Peace Memorial Museum** - A symbol of the cost of war and the importance of peace. Located near the bomb's epicenter, it was once the Hiroshima Prefectural Industrial Promotion Hall.
- **Kurashiki Bikan Historical Quarter** - A beautiful area with willow trees, white walls, and "sea cucumber" walls, reflecting traditional Japanese architecture along the Kurashiki River.
- **Osaka Castle (Photo Stop)** - One of Osaka's famous landmarks, alongside Nagoya and Kumamoto castles, known as the "Three Famous Castles" of Japan.
- **Dotonbori and Shinsaibashi** - A lively street known for its entertainment, restaurants, bars, and vibrant atmosphere, making it a popular leisure and entertainment area.

## 广岛 - 仓敷 - 大阪

早餐/午餐/晚餐

- **广岛和平纪念馆** - 战争代价与和平重要性的象征。当年美军投下原子弹时，广岛县工业推广展览馆离原子弹爆炸点几步之遥。
- **仓敷美观地区** - 随清风摇曳的街旁柳树、白墙和海鼠墙形成美丽的对比，并投影在仓敷川中，将传统的日本建筑之美传颂至今。
- **大阪城 (外观拍照)** - 为大阪名胜之一，和名古屋城、熊本城并列日本历史上的三名城。
- **大阪道顿堀** - 道顿堀是大阪边最热门的街道娱乐及休闲娱乐场所的名称，许多地区的餐饮、酒吧、街边的娱乐场所等设施在两旁娱乐，休闲娱乐眼区的花乱，是受娱乐区最热门的娱乐场所。

## OSAKA - KYOTO - OSAKA 7

B/L/D

- **Fushimi Inari Shrine** - Built in the 8th century, it is dedicated to Inari, the deity of agriculture and commerce, worshipped for harvests, business success, and safe travel.
- **Kiyomizudera Temple** - Located on a hill in eastern Kyoto, it offers a panoramic view of the city. The temple's large wooden stage is one of Japan's most iconic sights.
- **Arashiyama Bamboo Groove** - A designated historic site in Kyoto's Arashiyama area, the 500-meter bamboo path leads through Nonomiya Shrine to the heart of the grove.
- **Togetsukyo Bridge** - A historic wooden bridge in the Arashiyama area, spanning the Katsura River, famous for its scenic views, cherry blossoms in spring, and autumn colors.
- **Sagano Scenic Railway (Arashiyama Train)** - A leisurely 25-minute ride through the scenic Hozu River Gorge, traveling from Saga Station to Kameoka Station.

## 大阪 - 京都 - 大阪

早餐/午餐/晚餐

- **伏见稻荷大社** - 建于8世纪，主要是祀奉以宇迦之御魂神为首的诸位稻荷神。稻荷神是农业与商业的神明，香客前来祭拜求取农作丰收、生意兴隆、交通安全。
- **清水寺** - 坐落于京都东面的一座小山上，从这里可以俯瞰京都全景。寺内巨大的格构式露台是日本最著名的形象之一。
- **嵯峨野竹林** - 位于日本京都的国家指定古迹 - 岚山。竹林小径长约500米，穿过野宫神社往大河内山庄步行即可到达岚山竹林。
- **渡月桥** - 直是西部京都的岚山地区的地标，已有四百多年的历史了。这座木桥横跨岚山山前的桂河。风景秀丽，春天的樱花和秋天的色彩吸引了大批人潮。
- **嵯峨野观光铁道 (岚山小火车)** - 游览小火车沿着保津川溪谷缓慢而优雅的行駛，全程7.3公里，单程需时约25分钟，由嵯峨站起，经岚山站，保津峡站，至龟冈站止后。

## 8 OSAKA ✈️ SINGAPORE

大阪 新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 📞 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

# ATTRACTIONS 旅游景点



**Tokushima**  
**AKASHI KAIKYO**  
**BRIDGE**  
明石海峡大桥



**Takamatsu**  
**GOSHIKIDAI**  
五色台



**Kochi**  
**NIYODO RIVER**  
仁淀川



**Kyoto**  
**KIYOMIZUDERA**  
**TEMPLE**  
清水寺



**Osaka**  
**OSAKA CASTLE**  
大阪城



**Kyoto**  
**SAGANO SCENIC**  
**RAILWAY RIDE**  
上高地景观

For reservations  
or any other  
inquiries, please  
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033  
People's Park Centre #02-75A  
101 Upper Cross Street S(058357)  
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg  
www.searchtravel.com.sg

